
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Evelien Daalwijk BBB Berkelland
Datum indiening vraag: 17-08-2023
Datum verzending antwoord: 29-08-2023

Onderwerp: Legalisatie P.A.S.-melders
Meermaals beloofde het Rijk boeren te helpen die sinds de stikstofuitspraak van Raad van State in 2019 
zonder vergunning stikstof uitstoten. Een deel blijkt daar nu toch niet voor in aanmerking te komen, zo blijkt 
uit een artikel in het NRC op basis van interne stukken van het ministerie van Landbouw, die vorige week 
zijn vrijgegeven na een beroep op de Wet open overheid (Woo).

Vraag: Hoeveel bedrijven zijn er in Berkelland, die nu nog ondernemen/ actief zijn, als P.A.S.-melders?

Antwoord (in te vullen door college):
De Rijksoverheid heeft begin 2022, n.a.v. een uitspraak van de Raad van State, lijsten gepubliceerd met 
daarop de pasmelders. De lijsten, waarop ook de PAS melders in Berkelland staan vermeld, zijn te 
raadplegen via de volgende link: https://www.rijksoverheid.nl/documenten/wob-
verzoeken/2021/03/04/herziene-beslissing-op-bezwaar-wob-verzoek-pas-meldingen. Hieruit blijken er 33 
pasmelders in Berkelland te zijn begin 2022.

Vraag: Hoeveel bedrijven in Berkelland zijn er ondertussen wettelijk gelegaliseerd en voorzien van een 
geldige vergunning, als gevolg van de nieuwe wetgeving?

Antwoord: 
Er is op dit moment geen nieuwe wetgeving t.a.v. pasmelders. We zijn daarom bij de beantwoording van 
deze vraag er vanuit gegaan dat de vraag zich beperkt tot het verkrijgen van inzicht in het aantal bedrijven 
dat er ondertussen wettelijk zijn gelegaliseerd en voorzien van een vergunning. 

Omdat de Gedupeerde Staten van de provincie Gelderland hiervoor het bevoegd gezag is hebben wij bij de 
provincie navraag gedaan. Hieruit blijkt dat 27 bedrijven zich hebben aangemeld voor het provinciale 
legalisatietraject. Over de stand van zaken van deze dossiers kan de provincie geen uitspraken doen. 

Vraag:
Welke steun geeft, en word er actie ondernomen door, het College, om de bedrijven, welke nu nog (buiten 
hun schuld om) P.A.S.-melders zijn, alsnog aan de juiste vergunningen te helpen?

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/wob-verzoeken/2021/03/04/herziene-beslissing-op-bezwaar-wob-verzoek-pas-meldingen
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/wob-verzoeken/2021/03/04/herziene-beslissing-op-bezwaar-wob-verzoek-pas-meldingen


Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Antwoord:
De gemeente is geen bevoegd gezag voor het verlenen van vergunningen op basis van
de Wet natuurbescherming. Deze bevoegdheid ligt bij Gedeputeerde Staten van
Gelderland. Wel zien wij een rol als gemeente weggelegd om daar waar kansrijke mogelijkheden en 
koppelkansen zich voor doen in de buurt van een pasmelder (bijvoorbeeld rood voor rood), hier mogelijk 
een verbindende rol in te spelen mocht hier behoefte aan zijn. 


